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Abstract (en)
[origin: GB2189019A] A bookcover (10), which can be removably mounted on a book, has a housing (17) on its spine (11) and a reading light (19,
22) powered by batteries (24) accommodated in the housing. In a preferred embodiment, the housing has two compartments one (18a) housing the
batteries and the other (18b) accommodating a stem (19) of the light, when the latter is in a retracted position. In an alternative embodiment the light
is pivotably mounted on the housing.

Abstract (fr)
Un couvre-livre (10) qui peut-être placé de façon détachable sur un livre, comprend un logement (17) sur sa tranche (11) et une lampe de
lecture (19, 22) alimentée par batteries (24) et disposée dans le logement. Dans un mode de réalisation préféré, le logement comprend deux
compartiments, l'un (18a) pour les batteries et l'autre (18b) pour le pied (19) de la lampe de lecture, lorsque celle-ci est en position retractée. Dans
un autre mode de réalisation possible, la lampe de lecture est montée de façon pivotante sur le logement.
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